

工业X.0职业发展

INDUSTRY X.0 CAREERS

VIDEO TRANSCRIPT 视频脚本

Allison: Being at the forefront of an industrial revolution with industry is super exciting. It's great to be able to help clients think outside of the box.

艾利森 (Allison): 站在工业革命的前沿让人感觉超级兴奋。我们很高兴能帮助客户跳出思维定式。

Alen: Industry X is all about innovation. A lot of things that people thought can only be far far out in the future we're making it happen now.

艾伦 (Alen): 工业X.0事关创新。曾经人们以为在非常遥远的未来才能做到的事情，我们正在把它们变成现实。

Katie: One thing I think that's really unique about being in industry X.0 is that the people there aren't afraid to try something.

凯蒂 (Katie): 我认为工业X.0的一个独特之处在于，那个时代的人们勇于尝试。

Mark: By 2025, what would a planet look like? What type of technologies would you be using daily

马克 (Mark): 到了2025年时，地球将会是什么模样？人们每天都在用什么样的技术？

I think it's really important to find new ways to think about how things are done in industrial environments.

我认为非常重要的一点是找到全新的方式来思考在工业环境中的做事方式。

- Alen:** Let's sit down and spend a few days was just use the whiteboard and I just come up with things and they actually touch and feel what innovation would look like.
- 艾伦 (Alen):** 让我们坐下来，花几天时间，只是借助白板设想一些东西，通过它们触摸和感受创新会是什么样子。
- Brooke:** What motivates me daily is being around the ingenious people that we have
- 布鲁克 (Brook):** 我身边有非常多的聪明人，他们每天都在激励我前行。
- Peter:** There are, for example, software developers, automation engineers, mechanical engineers so it's a really colorful team.
- 彼得 (Peter):** 我们有软件开发人员、自动化工程师、机械工程师等等，这是一个非常多元化的团队。
- Barnabas:** Collaboration is very important especially in a mixed team.
- 巴纳巴斯 (Barnabas):** 协作非常重要，尤其对于一个多元化的团队。
- Emily:** So I have people on my team right now in the US, Canada in the Romania, France and everyone knows to reach out, so I think that gives us a nice diverse opinion and the ability to influence projects on a global scale.
- 艾米莉 (Emily):** 我们的团队成员遍布美国、加拿大、罗马尼亚和法国，他们每一位都主动和其他人接触、交流，因此我们能够群策群力，从全球的角度支持项目。
- Katie:** We love working together. We love celebrating our wins together.
- 凯蒂 (Katie):** 我们喜欢协作。我们乐于共享胜利成果。
- Garai:** It's the team members always. Getting the right people to the right thing and finding the right people for the right position.
- 盖瑞 (Garai):** 重要的始终是团队成员。让合适的人做合适的事，为合适的职位找到合适的人选。
- Barnabas:** We set our own challenges so basically the limit is our own imagination.
- 巴纳巴斯 (Barnabas):** 我们自我设定挑战目标，可以这样说，我们的极限取决于我们的想象力。
- Davide:** And each of us have a great opportunity to tell the customer a story by leveraging what are their talents.
- 达维德 (Davide):** 我们每个人都有绝佳的机会向客户展示自己的才能。
- Reding:** Being up to date on everything that is moving in the technology world I love it.
- 雷丁 (Reding):** 我很高兴能及时了解到技术界正在发生的一切。